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PRESIDIUM 
 
ADVIESORGAAN OVER PROCEDURELE, ORGANISATORISCHE      
EN VERGADERTECHNISCHE ZAKEN VOOR DE RAAD 
 

 
Besluitenlijst: van de vergadering van het Presidium, gehouden op dinsdag 18 november 2014 

van 20.00 uur tot 22:10 uur in het stadhuis van Woerden. 
 
Aanwezig: Henny Ekelschot (voorzitter), Marieke van Noort (Progressief Woerden), Hendrie 

van Assem (Inwonersbelangen), Heerd Jan Hoogeveen (D66), Arjan Noorthoek 
(CDA), Janet Buerman (STERK Woerden), Henk van Dam (ChristenUnie/SGP), 
Stefan van Hameren (VVD), Jaap van der Does (LijstvanderDoes), Erwin 
Geldorp, griffier (secretaris), Milan Lucassen (besluitenlijst), Victor Molkenboer 
(burgemeester). 

 

 
 

1) Opening en vaststelling agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt conform vastgesteld. 
 

2) Mededelingen 
 

 De heer Hoogeveen meldt dat fractiegenoot Saskia van Megen een dochtertje  (Madelief) 
heeft gekregen. 

 Mevrouw Van Noort meldt dat er door een wijziging van de portefeuilleverdeling in de fractie 
de heer IJpma graag wisselt van voor te zitten commissie. Per direct wordt geregeld dat de 
heren Van Assem en IJpma van commissie wisselen. De heer Van Assem neemt het 
voorzitterschap van de commissie Welzijn op zich. De heer IJpma zal de commissie Ruimte 
voor zijn rekening nemen. 

 De heer Molkenboer meldt dat hij is toegetreden tot het Algemeen Bestuur van de VRU. 

 Mevrouw Buerman vraagt of er nog mensen zijn die meedoen aan het werkbezoek naar 
Schiphol? Op maandag 8 december vanaf 14:00 uur is er op Schiphol de gelegenheid om 
kennis te maken met de luchtvaartsector. 

 
3) Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

 
De heer Van Assem memoreert dat wethouder Duindam de vorige keer een statement heeft 
gemaakt over zijn (financieel) belang in een bedrijf. Dit kan hij niet teruglezen in het verslag. Op 
verzoek van de heer Van Assem zal via de wethouder hierover een passage in het verslag 
worden opgenomen.  
 
Conform vastgesteld, met in acht name van de opmerking van de heer Van Assem. 
 
De wethouder koppelt na de vergadering het volgende terug t.b.v. de aanpassing van het verslag: 
ik heb mijn aandeelhoudersbelang in Gemboxx afgestoten. Deze zin zal worden opgenomen in 
het verslag van het presidium van 23 september 2014. 
 

4) Actiepunten / Planning 
 
Besluit: de actiepunten en de planning worden conform vastgesteld, met de navolgende 
toelichting: 
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 Bij actiepunt 3 wordt gevraagd hoe er wordt gereisd naar Nieuwegein (af te leggen 
werkbezoek). Er wordt afgesproken dat men met eigen vervoer gaat en dat de stoet om 
19:15 uur vanaf het stadhuis vertrekt. 
 
5) Actualiteiten 

 

 Evaluatie proces behandeling begroting: na een uitgebreide bespreking waarin onder meer is 
gerefereerd aan het late tijdstip van aanleveren van moties en amendementen (Van Assem, 
Noorthoek en Van Dam) en de mogelijkheid om voor elke termijn een aparte avond te 
reserveren om zo de voorbereiding op ingediende moties en amendementen te vergroten 
(Hoogeveen) besluit het presidium ten aanzien van de begrotingsbehandeling het volgende: 

o Er komt een tussentermijn debat over de ingediende moties en amendementen. 
o Er zal door de fracties worden gestreefd naar een tijdige aanlevering van moties en 

amendementen (in ieder geval 80% op tijd (voor de fractievergaderingen)). 
o Er komen twee commissieavonden met aparte agenda’s. 
o De mogelijkheid om een spreker te interrumperen in eerste termijn behoort tot de 

mogelijkheden (tijdens de raadsbehandeling van de begroting). 
o Voor de rest blijft de procedure zoals die was als bij de laatste behandeling van de 

begroting. 

 Ervaring hoeveelheid bijlagen bij rv’s en rib’s: de griffier wil weten hoe het presidium denkt 
over de hoeveelheid bijlagen. De wens is deze wel te publiceren, zodat men er via het Ris 
kennis van kan nemen. Dit blijkt verder geen issue te zijn. 

 Terugkoppeling proces werving gemeentesecretaris: de burgemeester licht het proces kort 
toe. Negentig kandidaten hebben op de functie geschreven. Hiervan zijn er uiteindelijk zes bij 
de advies- en selectiecommissie terechtgekomen. Na een speeddate waren er vijf 
kandidaten. Met die vijf kandidaten is de meer traditionele versie van het sollicitatieproces 
ingegaan. Daarna nog twee kandidaten. Met de laatste twee kandidaten is de directie en het 
college een dag op stap geweest. Een dagdeel gesprek over de organisatie en 
organisatieverandering. De directie, de OR en het college waren unaniem over de keuze. Er 
komt nog een voorstelrondje richting fracties en de nieuwe gemeentesecretaris zal per 1 
januari 2015 starten. 

 Samenwerking met griffie Oudewater: de griffier licht toe dat de griffier van Oudewater aan 
het kijken is hoe de griffie van Woerden ondersteuning kan bieden. 

 Gebruik social media tijdens (raads)vergadering(en): het presidium besluit dat dit een eigen 
verantwoordelijkheid is van de individuele leden van de Raad. 

 Politieke lading informatiebijeenkomsten (versus commissievergaderingen): De heer 
Hoogeveen licht het onderwerp kort toe met behulp van een recente informatiebijeenkomst 
over bodemdaling. Hier werden heel veel politieke vragen voorgelegd aan de aanwezige 
raads- en commissieleden. Het verzoek aan het college is om hier verstandig mee om te 
gaan. De griffie mag sturen op dit soort politiek geladen informatiebijeenkomsten (proberen 
zoveel als mogelijk te voorkomen). 

 
6) Memo vergaderorde en stimuleren onderling debat 

 
Besluit: 

 Geen technische vragen in de commissie. Technische vragen mogen gedeeld worden met de 
overige leden van de raad, maar dit is geen vanzelfsprekendheid. 

 Er wordt bij de start van de eerste termijn geïnventariseerd wie er tegen een voorstel is of 
welke fractie een motie en/of amendement in voorbereiding heeft. Deze fracties mogen als 
eerste het woord voeren. 

 Om een betere koppeling tussen commissie- en raadsbehandeling te faciliteren zal de griffie 
op de raadsagenda bij elk bespreekpunt aangeven wat de conclusie van de 
commissievoorzitter was. 
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7) Input griffieplan 2015 

 
De volgende input is gegeven: 

 Mevrouw Buerman: gebruik van het RIS in de raadszaal, indeling zaal/microfoon, vervanging 
van iPads. 

 Mevrouw Buerman: meer sturen op scenario’s/opties in raadsvoorstellen en 
raadsinformatiebrieven door de griffie.  

 De heer Van der Does: opnieuw een instructie voor het gebruik van de vergaderapp voor 
(nieuwe) raads- en commissieleden. 

 De heer Van Hameren: bij het vaststellen van een nota de uitgangspunten als beslispunten 
opnemen in het raadsbesluit.  
 

Besluit: 

 De griffie zal op basis van de opmerkingen van mevrouw Buerman over het RIS, de iPads en 
de indeling van de raadszaal een memo schrijven waarin een update wordt gegeven over 
audio en RIS (video, enzovoort). 

 De overige punten komen terug in het griffieplan dat in december in het presidium voorligt ter 
bespreking/vaststelling. 
 
8) Analyse KiesKompas Woerden 

 
Besluit: het mandaat om gebruik te maken van het aanbod van het KiesKompas voor een meta-
analyse (draagvlakonderzoek) van de data van de website ligt bij de fracties zelf. 
 

9) The Game 
 
Conclusie: raadslid Issarti is namens de raad trekker/contactpersoon van The Game. The Game 
zal op dezelfde wijze als de vorige keren worden ingevuld. Andere personen die vanuit de raad 
betrokken zijn bij The Game zijn de heren IJpma en Bom. 
 

10) Rondvraag 
 

 De heer Van Assem heeft een vraag over de vacature van wethouder. De heer Van Dam 
antwoordt dat er een nieuwe wethouder namens de fractie van de ChristenUnie/SGP in het 
college komt. De procedure loopt en de verwachting is dat in de decemberraad de nieuwe 
wethouder geïnstalleerd kan worden. 

 De griffier vraagt of er behoefte is om als presidium van Woerden in gesprek te gaan met het 
presidium van Oudewater. Hier blijkt geen behoefte aan te zijn. 
 
11) Sluiting 

 
De voorzitter sluit de vergadering om 22:10 uur. 

 


